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FREDERI KSSUND KOMMUNE

UDSKRIFT

Teknisk udvalg

den 20. januar 2003 kl. 08.30

i mødelokale Udvalgsværelset, Teknisk Forvaltning

Mødedeltagere: Kurt Jensen, Tina Tving Stauning, Selim Yumuk, Henning 
Romme, Mai Britt Tang

Fraværende:

Mødet slut: Kl. 11.20

Kurt Jensen (sign.) Tina Tving Stauning (sign.)

Selim Yumuk (sign.) Henning Romme (sign.)

Mai Britt Tang (sign.)

Indholdsfortegnelse

Åbne møde
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Saq nr. 1

Besparelser på gadebelysningen i Frederikssund Kommune.

Saq nr. 2

Vandforsyning. Status for 2002 og renoveringsplan for 2003.

Saq nr. 3

Etablering af ny gadebelysning på Kastanieallé, Skelvej, Rønnebærvej og Elmevej. 

Saq nr. 4

Nedrivning af boblehal.

Saq nr. 5

Orientering om disponering af slam fra Frederikssund renseanlæg.

Saq nr. 6

AFAV l/S bestyrelsesmøde og temamøde den 7. januar 2003 om sammenlægning 
med andet affaldsselskab

Saq nr. 7

Forvaltningen orienterer.

Saq nr. 8 

Eventuelt.

Lukket møde 

Sag nr. 9 

Taxabevilling.

Sag nr. 10

Forvaltningen orienterer.

Sag nr. 1 Besparelser på gadebelysningen i Frederikssund 
Kommune.

Journal nr.: 13.01.00G01/3437

Lovgrundlag: Vejlovene og vejreglerne.

Sagsfremstilling: I forbindelse med vedtagelse af sparekatalog 2002 og 
budgettet for 2003-2006 er det besluttet, at der skal spares 
kr. 50.000 på gadebelysningen i 2002 og kr. 300.000 om 
året i de efterfølgende år.
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På mødet den 10. december 2002 forkastede Byrådet 
Teknisk Udvalgs indstilling om,

"at gadebelysningen i Frederikssund Kommune slukkes 
imellem kl. 01.00 og kl. 05.00, med undtagelse af fredag nat 
og lørdag nat,

at gadebelysningen ikke slukkes i Bymidten, ved 
fodgængerovergange og i signalregulerede kryds, og

at arbejdet med den nødvendige ombygning igangsættes 
snarest muligt".

Den nævnte løsning ville have muliggjort en besparelse på 
ca. kr. 300.000 pr. år. I det første år skulle der dog have 
været investeret et beløb på ca. kr. 300.000 til ombygning. 
De forventede besparelser er indarbejdet i budgettet.

Det er i dag kutyme at kommunen betalerfor 
vejbelysningen på private fællesveje, med ganske få 
undtagelser. Forvaltningen er blevet opmærksom på, at det 
i en kendelse fra Tilsynsrådet på Fyn er tilkendegivet, at 
kommuners drift og vedligeholdelse af vejbelysning på 
private fællesveje er ulovlig.

Forvaltningen vil derfor undersøge hvilke private fællesveje 
i kommunen der får betalt for drift og vedligeholdelse af 
vejbelysningen.

Forvaltningen vil også foreslå udvalget, at der samtidig 
foretages en gennemgang af samtlige veje - offentlige veje 
og private fællesveje - med henblik på evt. justering af 
status (offentlig vej/privat fællesvej) for vejene. Det er 
forvaltningens opfattelse at sammenlignelige veje i dag kan 
have forskellig status.

Bevilling: -

Økonomi og personale
mæssige 
konsekvenser: '

Bilag: Artikel som bringes i Stads- og Flavneingeniøren i 
februarnummeret vedrørende vejbelysning på private 
fællesveje.

Indstilling: Forvaltningen anbefaler,

1. at der foretages en gennemgang af kommunens veje 
med henblik på at betaling af drift og vedligeholdelse 
af vejbelysningen på private fællesveje forestås af de 
til vejen grænsende grundejere, og

2. at der samtidig foretages en gennemgang af samtlige 
veje - offentlige veje og private fællesveje - med 
henblik på evt. justering af status for vejene.
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Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:

Udvalget vedtog at meddele Økonomiudvalg og Byråd, at 
udvalget ikke kan anvise besparelser på gadelys i 2003 på 
kr. 300.000, og anmoder om tillægsbevilling hertil i 2003 på 
kr. 300.000.

Selim Yumuk, Tina Tving Stauning og Kurt Jensen 
anbefaler derudover forvaltningens indstilling med henblik 
på stillingtagen når endelig principafgørelse foreligger fra 
KL.

Mai Britt Tang og Henning Romme kan ikke anbefale 
forvaltningens indstilling, men ønsker at forvaltningens 
gennemgang af vejene afventer principafgørelse fra KL.

Sag nr. 2 Vandforsyning. Status for 2002 og renoveringsplan for 
2003.

Journal nr.: 13.02.11G01/3800

Lovgrundlag: Lov om vandforsyning.

Sagsfremstilling: Der foreligger nu status for Frederikssund Kommunale 
Vandforsyning i 2002. Af vedlagte bilag som viser antal 
ledningsbrud pr. år fra 1986 til 2002, fremgår det at antallet 
er faldet fra 71 ledningsbrud i 1986 til 11 ledningsbrud i 
2002.

Vandforsyningen påregner i 2003 at udføre nedenstående 
renoveringsarbejder. Udgifterne på i alt kr. 1.050.000 
finansieres af de afsatte midler til vedligeholdelse af 
vandledningsnettet på Vandforsyningens driftsbudget for 
2003. Der er i alt afsat kr. 1.515.000. Den resterende del af 
bevillingen anvendes til ikke planlagt vedligeholdelse, 
ledningsbrud o.I..

Arbejdssted Arbejdets art Anslået
udgift

kr.

Kastanieallé Renovering af 385 Ibm. 
Hovedledning og 26 
stikledninger.

465.000

S kel vej Renovering af 220 Ibm. 
Hovedledning og 16 
stikledninger.

265.000

Rønnebærvej 192.000
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Renovering af 160 Ibm. 
Hovedledning og 8 
stikledninger.

Elmevej Renovering af 100 Ibm. 
Hovedledning og 6 
stikledninger.

128.000

I alt: 1.050.000

Renoveringsarbejderne i Skelvej, Rønnebærvej og Elmevej
udføres

dels fordi ledningerne er gamle og dårlige og dels af hensyn 
til boligbyggeriet på "Slagterigrunden", som skal forsynes 
via vandledning under banen og via vandledning i de 3 veje 
og Roskildevej.

På Kastanieallé har der for kort tid siden været et 
ledningsbrud, som kun er repareret midlertidigt.

Samtidig med renoveringsarbejderne på 
vandforsyningssystemet forventes der i de samme veje 
foretaget kabellægning af luftledninger, samt på 
Kastanieallé foretaget istandsættelse af fortovene (se 
separat sag).

Øvrige ledningsejere vil med henblik på koordinering blive 
forespurgt, om de har planer om renoveringsarbejder.

Gravearbejdet forventes udbudt til 3 entreprenører for 
indhentning af tilbud. Ledningsarbejdet udføres i eget regi 
og forventes opstadet i 2 kvartal.

Bevilling: Ingen.

Økonomi og personale
mæssige 
konsekvenser:

Ingen.

Bilag: Statistik for vandforsyningen samt renoveringsforslag (2 
sider).

Indstilling: Forvaltningen anbefaler,

at Teknisk Udvalg godkender det udarbejde forslag til 
renoveringsopgaver i 2003.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:

Indstillingen tiltrådt.

Sag nr. 3 Etablering af ny gadebelysning på Kastanieallé,
Skelvej, Rønnebærvej og Elmevej.
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Journal nr.: 13.01.00G01/3437

Lovgrundlag: Vejlovene og vejreglerne.

Sagsfremstilling: I forbindelse med renovering af vandledninger i 
Kastanieallé, Skelvej, Rønnebærvej og Elmevej i 2003 (se 
separat sag) vil det være hensigtsmæssigt samtidigt at 
foretage kabellægning af luftledninger i de pågældende 
veje. Der vil være en økonomisk fordel i at udføre de 2 
ledningsarbejder samtidigt, idet en stor del af gravearbejdet 
kan foretages som fælles ledningsgrav. Samtidig bliver 
borgerne generet én gang mindre.

På Kastanieallé er der traditionelle fortove bestående af 
granitkantsten, asfaltstribe, 2 rk. Fortovsfliser og en række 
chaussésten imellem fliserne. Der påregnes primært gravet 
i det nordlige fortov hvor hovedledningerne forventes 
placeret. Stikledninger skal naturligvis krydse kørebanen. 
Kørebanen trænger også til istandsættelse med nyt slidlag. 
Forvaltningen forventer at renoveringen af fortovene kan 
finde sted umiddelbart efter ledningsarbejderne, udført som 
en del af kontrakten med "Veje og Grønne Områder". 
Slidlagsarbejdet kan først udføres i 2004, idet der ikke på 
nuværende tidspunkt er afsat beløb i investeringsoversigten 
der kan finansiere det pågældende arbejde. I de øvrige 3 
veje er der fortrinsvis grusfortove, som vil blive retableret af 
ledningsejerne (Vandforsyningen og NESA). Alle 4 veje er 
offentlige veje.

Der er i alt ca. 20 gadelyslamper som skal udskiftes. Da 
afstanden imellem gadelyslamper ikke opfylder vejreglerne 
(der er for stor afstand), så må det påregnes, at der skal 
opsættes mere end 20 gadelyslamper. Udgiften hertil 
foreslås finansieret som et tillæg til abonnementsbetalingen 
til NESA og betalt over 10 år, dog således at der først skal 
betales fra 2004. Det kræver dog en udvidelse af 
driftsbudgettet fra 2004 med denne yderligere 
abonnementsbetaling. Jf. kommunens kasse- og 
regnskabsregulativ skal en sådan aftale behandles som en 
leasingaftale. Tilbud fra NESA er vedlagt som bilag.

Bevilling: -

Økonomi og personale
mæssige 
konsekvenser:

Bilag: Tilbud fra NESA.

Indstilling: Forvaltningen anbefaler, at det overfor Økonomiudvalget og 
Byrådet indstilles,

at der i forbindelse med renovering af 
vandforsyningsledninger i Kastanieallé, Skelvej, 
Rønnebærvej og Elmevej samtidig hermed foretages
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kabellægning af luftledninger og etableres ny vejbelysning 
som finansieres ved en udvidelse af 
abonnementsbetalingen for vejbelysningen i kommunen 
over en 10-årig periode.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:

Sagen udsat, da tilbud fra NESA ønskes nærmere vurderet 
før stillingtagen.

Sag nr. 4 Nedrivning af boblehal.

Journal nr.: 01.11.01S02/3754. Projekt nr. 222 038

Lovgrundlag: -

Sagsfremstilling: Som forudsætning for salget af byggefelt B på Sydkajen til 
Kuben, skal Frederikssund Kommune fjerne et antal 
erhvervsbygninger fra byggefeltet. Der er indhentet samlet 
underhåndstilbud fra 2 nedriv-ningsentreprenører på 
nedrivning og fjernelse af Boblehallen, den gule hal og 
bygningen hvor der har været elektrikervirksomhed. De 
samlede omkostninger udgør kr. 400.000, hvoraf andelen 
for boblehallen udgør kr. 100.000. Der anmodes om 
frigivelse af de på investeringsoversigten under projekt 222 
038 afsatte midler på kr. 100.000 til nedrivning og fjernelse 
af boblehallen.

Der er på byrådsmødet den 14. januar 2003 givet en 
anlægsbevilling på kr. 300.000 til nedrivning og fjernelse af 
den gule hal og bygningen hvor der har været 
elektrikervirksomhed.

Den grønne bygning nedrives og fjernes af Slangerup 
Foderstofforretning.

Samtlige bygninger skal være nedrevet og fjernet inden den 
1. april 2003.

Bevilling: Afholdes inden for eksisterende rådighedsbeløb afsat på 
investeringsoversigten i 2003.

Økonomi og personale
mæssige 
konsekvenser:

Ingen.

Bilag: Ingen.

Indstilling: Forvaltningen indstiller, at Teknisk Udvalg overfor 
Økonomiudvalget og Byrådet anbefaler,

at der ydes en anlægsbevilling på kr. 100.000 finansieret af 
de på investeringsoversigten afsatte midler for 2003 under 
projekt nr. 222 038: Nedrivning af boblehal.

Beslutning: Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:
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Indstillingen anbefales til Økonomiudvalg og Byråd.

Sag nr. 5 Orientering om disponering af slam fra Frederikssund 
renseanlæg.

Journal nr.: 06.15.P27/488 og 06.15P00/3174

Lovgrundlag: Lov om miljøbeskyttelse

Sagsfremstilling: Ved budgetvedtagelsen for 2003 besluttede Byrådet at 
udskyde etableringen af det planlagte 
slammineraliseringsanlæg i tre år til 2006.

Før udsættelsen forespurgte Frederikssund Kommune 
Flovedstadens Udviklings Råd (HUR) om etablering af 
slammineraliserings- og afvandingsanlæg på 
landbrugsejendommene Spangegård og Ørumgårds jorde 
er omfattet af Planlovens regler om VVM.

FIUR har den 27. december 2002 svaret, at de vil sætte 
sagen i bero på grund af udsættelsen. En afgørelse 
vedrørende VVM bør efter HURs opfattelse vente til 
planerne igen bliver aktuelle. Svaret er vedlagt som bilag. 
Teknisk Forvaltning anbefaler, at anlægssagen for 
slammineraliseringsanlægget afsluttes med forelæggelse af 
anlægsregnskab for Teknisk Udvalg ved møde i marts 
2003.

Den nuværende opbevaring af spildevandsslammet fra 
Frederikssund Renseanlæg sker i to lejede gyllebeholdere 
på hhv. Hørupvej 1 (900 m3) og Lille Rørbækvej 9 (1500 
m3), når der ikke kan udbringes direkte på landsbrugsjord.

I forbindelse med ejerskifte er lejeaftalen for den største 
beholder opsagt pr. 30. april 2003. Der skal derfor findes en 
alternativ måde at opbevare slam i perioden frem til 
idriftsættelse af et slammineraliseringsanlæg. Teknisk 
Forvaltning undersøger forskellige muligheder for 
midlertidige løsninger for opbevaring af slam, som 
fremlægges til beslutning for Teknisk Udvalg ved møde i 
marts 2003.

Udsættelsen af slammineraliseringsanlægget til 2006 
medfører, at det oprindelige oplæg for politisk vedtagelse af 
slammineraliseringsanlægget inden da bliver op imod 8-10 
årgammelt. Derfor anbefaler Teknisk Forvaltning, at 
grundlaget for valg af slamdisponering i Frederikssund 
Kommune ajourføres teknisk, miljømæssigt og økonomisk 
før projektering af slammineraliseringsanlægget 
genoptages.

Bevilling: -
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Økonomi og personale
mæssige 
konsekvenser:

Bilag: Brev fra HUR af 27. december 2002 : W M-screening af 
slammineraliserings- og afvandingsanlæg

Indstilling: Teknisk Forvaltning indstiller,

at anlægsbevillingen for slammineraliseringsanlæg afsluttes 
med anlægsregnskab ved Teknisk Udvalgs møde i marts 
2003,

at Teknisk Forvaltning undersøger og fremlægger 
muligheder for den midlertidige slamopbevaring til 
beslutning ved Teknisk Udvalgs møde i marts 2003,

at grundlaget for slamdisponeringen i Frederikssund 
Kommune ajourføres teknisk, miljømæssigt og økonomisk 
før slammineraliseringsanlægget projekteres. Dette arbejde 
igangsættes i foråret 2003.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:

Forvaltningens indstilling tiltrådt.

Flenning Romme og Mai Britt Tang ønsker at 
planlægningen fremskyndes, således at placering af 
slammineraliseringsanlæg fastlægges hurtigst muligt.

Sag nr. 6 AFAV l/S bestyrelsesmøde og temamøde den 7. januar 
2003 om sammenlægning med andet affaldsselskab

Journal nr.: 07.04.00G01/3713

Lovgrundlag: Miljøbeskyttelsesloven

Sagsfremstilling: Ved temamøde den 7. januar 2003 frem lagde AFAV l/S 
resultatet af undersøgelser af økonomi m.v. ved evt. 
sammenlægning med et andet affaldsselskab. De belyste 
muligheder er enten l/S Vestforbrænding, l/S KARA eller l/S 
Nordforbrænding.

Bestyrelsen afholdt ekstraordinært møde før og efter 
temamødet. Udskrift af protokollen er vedlagt.

For at tilvejebringe et fyldestgørende beslutningsgrundlag til 
behandling i interessentkommunerne, blev det aftalt, at 
AFAV skal udarbejde notat med belysning af rejste 
spørgsmål under temamødet. Under temamødet blev der 
lagt vægt på belysning af den fremtidige behandling af 
bioaffaldet samt af hvilke opgaver, der ikke forventes løst 
efter sammenlægning med andet affaldsselskab.
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1 vedlagte referat fra temamødet, modtaget den 15. januar 
03, er vedlagt et notat over spørgsmål, der blev rejst under 
temamødet.

Der afholdes møde for de tekniske direktører i slutningen af 
januar 2003 for at aftale det videre forløb.

Bevilling: Driftsbevilling til renovation

Økonomi og personale
mæssige 
konsekvenser:

Vil blive belyst ved fremlæggelse af sag til politisk 
beslutning

Bilag: Referat af temamødet 7. jan 03, modtaget den 15. januar 
03 og

Udskrift af protokol fra ekstraordinært bestyrelsesmøde 7. 
jan. 03

Indstilling: Teknisk Forvaltning indstiller, at Teknisk Udvalg drøfter, om 
udvalget ønsker andre spørgsmål belyst end de 
opsummerede i notat vedlagt referat af temamødet.

Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:

Udvalget drøftede sagen, og de supplerende spørgsmål og 
kommentarer indgår i det videre arbejde.

Sag nr. 7 Forvaltningen orienterer.

Sagsfremstilling: 1. Artikel i Dansk Vejtidsskrift nr. 11, 2002: 
"Borgerinddragelse i planlægningen".

I Dansk Vejtidsskrift nr. 11,2002 har civilingeniør 
Jimmy Valentin Lukassen, VIA TRAFIK skrevet en 
artikel om "Borgerinddragelse i planlægningen - 
erfaringer med internettet kontra følgegrupper". 
Artiklen bygger på VIA TRAFIK's erfaringer fra 
arbejdet i 3 kommuner -Frederikssund, Græsted- 
Gilleleje og Rønnede.

Frederikssund Kommunens erfaringer med brug af 
internettet til spørgeskemaundersøgelsen i 
forbindelse med udarbejdelse af Trafik- og 
Miljøhandlingsplanen kan inspirere til også at 
anvende internettet ved andre større 
planlægningsopgaver hvor der ønskes stor 
borgerinddragelse.

Bilag: "Artikel i Dansk Vejtidsskrift nr. 11, 2002: 
"Borgerinddragelse i planlægningen" af civilingeniør 
Jimmy Valentin Lukassen, VIA TRAFIK.
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1. Revideret investeringsoversigt:

J.nr. 00.01009/3679

Byrådet vedtog den 14. januar 2003 en økonomisk 
genopretningsplan, der betyder, at planlagte 
anlægsprojekter under Teknisk Udvalg i forhold til det 
vedtagne budget for 2003 - 2006 er reduceret væsentligt.

Bilag: Revideret investeringsoversigt vedlægges til 
orientering og drøftelse.

1. Kabellægning af NESA's 
lavspændingsluftledninger.

NESA har igangsat en kabellægning af alle 
lavspændingsluftledninger i NESA's område. I 
Frederikssund Kommune er der i alt 36,4 km 
luftledninger der skal lægges i jorden, heraf er der 
20,6 km i Frederikssund og Oppe Sundby og 15,8 km 
i resten af kommunen. I forbindelse med 
kabellægningen fjernes alle
lavspændingsluftledninger samt master. På 824 af de 
master der fjernes er der monteret 
vejbelysningsarmaturer (gadelamper). Der skal derfor 
opsættes minimum 824 nye gadelamper.

NESA foreslår at kabellægningen deles i 2 etaper, 
Sigerslevvester, Flavelse, Græse, Snostrup, Store 
Rørbæk og Lille Rørbæk (område 1) med udførelse i 
2004 og Frederikssund og Oppe Sundby (område 2) 
med udførelse i 2009. Kommunen får i den 
forbindelse en anlægsudgift på ca. kr. 1,4 mio. i 2004 
og en anlægsudgift på kr. 3,3 mio. i 2010, afhængig af 
hvilke gadelampetyper der vælges. Såfremt 
kommunen ønsker det, kan betalingen ske ved at 
forhøje abonnementsbetalingen pr. kvartal i 10 år. Jf. 
kommunens kasse- og regn-skabsregulativ skal en 
sådan aftale behandles som en leasingaftale.

Forvaltningen har oplyst overfor NESA, at det er et 
ønske at kabellægningen koordineres med 
ledningsrenoveringerfor vand og kloak samt 
vejrenoveringer. Det betyder reelt at der vil ske en 
kabellægning i et antal veje frem til det tidspunkt, hvor 
de samlede kabellægningsetaper skal udføres i 
henholdsvis 2004 og 2010.

NESA har oplyst at de nye gadelamper der sættes op 
udstyres med "Smart Light", som er et styresystem
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der muliggør individuel styring af hver enkelt 
gadelampe. Dette kan være interessant, idet det giver 
muligheder for i perioder at slukke for nogle af 
gadelamperne med henblik på driftsbesparelser.

NESA har også oplyst, at man forventer at nedlægge 
bredbånd i de veje i byområder hvor der kabellægges 
luftledninger.

Forvaltningen vil tage nærværende sag op i 
forbindelse med udarbejdelse af budget 2004-2007.

Bilag: Diverse informationsmateriale fra NESA vedr. 
kabellægning af luftledninger (9 sider).

1. Ideskitse fra Stefan G. Rasmussen vedr. krydset 
Bruhnsvej, A. C. Hansensvej, Lærkevej og 
Nygade.

Stefan G. Rasmussen har den 7. januar 2003 sendt 
en ideskitse til Økonomiudvalget vedr. udformning af 
og trafikafvikling i krydset Bruhnsvej, A. C. 
Hansensvej, Lærkevej og Nygade. Skitsen 
fremlægges for udvalget til orientering.

Bilag: Ideskitse fra Stefan G. Rasmussen vedr. 
krydset Bruhnsvej, A. C. Hansensvej, Lærkevej og 
Nygade, dateret den 7. januar 2003.

1. Henvendelse fra KDY vedrørende anløb af 
Frederikssund Havn i sommeren 2003.

Birger Sommerfeldt fra Kongelig Dansk Yachtklub har 
bebudet ankomst til Frederikssund havn i dagene 
12.-13.-14. juli 2003, med 60 - 80 både fra hele Norden. 
Antagelig med et samlet antal personer / besøgende på 
200 - 250.

Forvaltningen betragter KDY's henvendelse som en god 
mulighed for at promovere Frederikssund og agter at gøre 
følgende tiltag:

1. Bede Erik Marcussen være kontaktperson i 
forbindelse med arrangementet.

2. Udarbejde liggeplan.
3. Udarbejde plan for ekstraordinære, midlertidige 

havnefaciliteter med budget.

Den økonomiske side af arrangementet forventes at kunne 
hvile i sig selv, bl.a. ved opkrævning af liggeafgift.
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Beslutninger:

Dette punkt vil blive forelagt Teknisk Udvalg på et senere 
møde.

Bilag: Kopi af henvendelsen, dateret d. 18. november 
2002.

1. Adgangsforhold til renovationsstativer.

J.nr. 07.01.05G01/2401

Grundejerforeningen Tranehaven har i midten af september
2002 ændret på belægningen på adgangsvejen til en del af 
boligerne på Tranevej. Der var blevet revet op i gammel 
sammenkørt perlestensbelægning for at fjerne ukrudt og 
udlagt ny løse perlesten. Dette medførte, at der ikke blev 
hentet affald en uge. Kørselsledelsen hos 
renovationsfirmaet og Arbejdstilsynet mener ikke, at 
belægningen opfylder de krav til en fast belægning, der er 
fastlagt i Arbejdstilsynets anvisning for afhentning af 
dagrenovation. Der er efter den første uge ugentligt blevet 
afhentet dagrenovation ved særlig afhentning.

Forvaltningen har fra det øjeblik sagen startede været i 
dialog med Grundejerforeningen Tranehaven. 
Grundejerforeningen har udtrykt, at man ønsker at finde en 
varig løsning og har sammen med forvaltningen drøftet 
forskellige muligheder. Grundejerforeningen kan dog ikke 
træffe en beslutning før man har holdt en 
generalforsamling. Grundejerforeningen har den 12. januar
2003 meddelt at man vil afholde et møde med Teknisk 
forvaltning om mulige løsninger og vil derefter afholde en 
generalforsamling.

En beboer på Tranevej er ikke enig med 
Grundejerforeningens beslutning om at udlægge nyt 
perlegrus, kommunens håndtering af sagen og 
skraldemændenes udførelse af deres arbejde. Beboeren 
har derfor sendt en række breve og indlæg til 
Frederikssund Avis. Såvel breve som indlæg er besvaret af 
forvaltningen.

Forvaltningen vil på udvalgsmødet yderligere orientere om 
sagen.

Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:

Til efterretning.

Sag nr. 8 

Sagsfremstilling:

Eventuelt.

Intet.
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Beslutninger: Teknisk Udvalgs møde den 20. januar 2003:


